



AVIS AUX CITOYENS

ENTRAVE À LA CIRCULATION - BOULEVARD PERROT

L'Île-Perrot, le 22 novembre 2018 – Des travaux devant le 560, boulevard Perrot affecteront la circulation sur le boulevard Perrot le vendredi 23 novembre entre 8 heures et 14 heures. La circulation se fera en alternance via des signaleurs.

La Ville vous remercie de votre compréhension et de votre collaboration. Pour toute question, vous pouvez contacter le Service des travaux publics aux 514 453-1751 poste 244.

NOTICE TO CITIZENS

NOTICE OF WORK - BOULEVARD PERROT

L'Île-Perrot, November 22nd, 2018— The City wants to inform citizens that work in front of the 560, Boulevard Perrot will affect the circulation of the Boulevard Perrot on November 23rd from 8 a.m. to 2 p.m. Traffic will be directed one lane at a time with signallers.

The City of L'Île-Perrot apologizes for the problems and thanks you for your understanding. For additional information, please contact the Public Works Department at 514—453-1751, extension 244.